
Zápis z 225. zasedáńı AS MFF UK dne 29. března 2017

Př́ıtomni: Z. Drozd, M. Feistauer, J. Fiala, R. Grill, S. Hencl, B. Hladká, J. Hric, V. Kučera, M. Maciak,
T. Masař́ık, J. Muśılek, O. Pangrác, J. Pavl̊u, J. Pikora, M. Pšenička, J. Stráský, J. Svoboda.

Hosté: J. Kratochv́ıl.

Omluveni: C. Brom, K. Kampf, P. Korcsok, M. Krtička, V. Musil, J. Novotná, M. Pešta, , M. Žák.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:05. Zasedáńı ř́ıdil Z. Drozd.

Program zasedáńı

1. Rozděleńı dotace na progresy v roce 2017

2. Různé

Program schválen tichým souhlasem.

1 Rozděleńı dotace na progresy v roce 2017

Slova se uj́ımaj́ı J. Kratochv́ıl a podrobně vysvětluje situaci.

Nı́že je rozděleńı na Progresy, ve kterých je MFF zastoupena:

• Q14 500.000,- Kč tj 0,16%

• Q16 560.000,- Kč tj 0,18%

• Q17 530.000,- Kč tj 0,17%

• Q18 320.000,- Kč tj 0,10%

• Q47 213.949.997,- Kč tj 67,57%

• Q48 51.327.301,- Kč tj 16,21%

• Q49 49.432.624,- Kč tj 15,61%

Primárńı jsou částky v Kč, procenta jsou odvozena.

Proběhla diskuze o rozd́ılech vzhledem k loňskému roku.
Hlasováńı 17 – 0 – 0

AS MFF UK schvaluje rozděleńı na Prograsy, tak jak je uvedeno v tabulce výše.

2 Různé

• (J. Kratochv́ıl) Kolegium děkana se shoduje, že režie na GAČR doporučuje čerpat v max. povolené výši
dle platné směrnice děkana. Zároveň plánuje zabránit dvoj́ımu účtováńı režíı, bude-li třeba.

• (J. Kratochv́ıl) S účinnost́ı od 1. dubna bude jmenován koordinátorem IT na MFF UK doc. Petr Hnětynka.

• (J. Fiala) se táže, zda se bude korigovat SVV. J. Kratochv́ıl odpov́ıdá, že o ničem takovém nev́ı.

• (J. Stráský) se informuje o novinkách ohledně stavby pavilonu v Tróji. J. Kratochv́ıl informuje, že právě
prob́ıhá 2. kolo výběrového ř́ızeńı.

• (J. Muśılek) Kdy se předlož́ı předpisy komiśım senátu? J. Kratochv́ıl odpov́ıdá, že na interńıch stránkách
jsou pracovńı finálńı verze, kromě volebńıho a jednaćıho řádu, který čeká na zpracováńı P. Korcsokem.
Źıtra se odeśılá připravené předpisy zaśılaj́ı na rektorát ke konzultaci.

• (J. Svoboda) se táže, zda-li by bylo možné vytvořit ještě změnové dokumenty. Vedeńı se nebráńı tyto
dokumenty přidat na interńı stránky k vystaveným předpis̊um, pokud je někdo vytvoř́ı.

Jednáńı bylo ukončeno 18:50.

Zapsal T. Masař́ık.

1


